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Obec Radonice 

Zastupitelstvo obce 

  

 

Zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce  

konaného 26. 6. 2023 v zasedací místnosti Obecního úřadu v Radonicích   

 

 

Zasedání zahájeno v 19.00 hodin. 

Přítomno  : 14 členů   

Omluveni  : Oldřiška Mrázová   

Předsedající :  Ing. Stanislav Němec, MBA  

Ověřovatelé :  Miroslav Moudrý, Jan Stypola                 

Zapisovatel  :  Lenka Bittnerová 

 

Starosta obce konstatoval, že zastupitelstvo obce se sešlo v počtu 14 členů a je 

usnášeníschopné. 

Z jednání je pořízen zvukový záznam. 

 

 

Hlasování pro zvolené ověřovatele : 

Pro :        14                Proti :       0        Zdržel se :     0 

 

 

Pořad jednání: 

 

5/1    Zpráva kontrolního výboru 

5/2    Zpráva o činnosti Rady    

5/3    Zpráva o činnosti Obecní policie 

5/4    Závěrečný účet obce k 31.12.2022 

5/5    Rozpočtové opatření 1/2023  

 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

 

Rozprava:     

- bez připomínek. 

 

Hlasování pro schválení pořadu jednání: 

Pro :        14                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Pořad jednání byl schválen.  
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5/1 Zpráva kontrolního výboru 

  - předkladatel Miroslav Moudrý – předseda kontrolního výboru  

 

Dne 21. 6. 2023 se konalo zasedání kontrolního výboru ve složení: 

Přítomní za kontrolní výbor:   p. M. Moudrý  

                                                    p. M. Matoušek    

                                                    p. P. Hroudová Formanová         

Přítomni za OÚ Radonice :    p. V. Bábíčková 

 

Zpráva ze zasedání kontrolního výboru je v příloze č. 1. 

 

Rozprava:     

- bez připomínek. 

 

Usnesení č. 5/1 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu kontrolního výboru. 

 

Hlasování : 

Pro :        14                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

5/2 Zpráva o činnosti Rady    

  - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

- rada se od posledního zasedání zastupitelstva obce dne 22.5.2023 sešla 4x 

- mimo běžné agendy se zabývala: 

  - stavba bytového domu – bylo vypsáno stavební řízení 

  - územní plán 

  - opravy břehů rybníka v Rodinném parku Amerika 

  - přechody ul. Počernická a ul. Ligasova  

  - ucpaná kanalizace u Kulturního domu 

  - kulturní akce 

  - příprava Radonických listů 

 

 

 

Rozprava:  

- bez připomínek  

 

Usnesení č. 5/2 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti rady. 

 

Hlasování : 

Pro :        14                Proti :       0       Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 
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5/3 Zpráva o činnosti Obecní policie 

  - předkladatel Aleš Flídr, velitel obecní policie   

   

Velitel Obecní policie Radonice shrnul činnost od posledního jednání zastupitelstva obce 

(celá zpráva o činnosti je v příloze č. 1). 

 

 

Rozprava:   

- bez připomínek. 

 

 

Usnesení č. 5/3 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti Obecní policie. 

 

Hlasování : 

Pro :        14               Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

5/4 Závěrečný účet obce k 31. 12. 2022 a zpráva auditora o výsledku hospodaření  

  obce Radonice 

  - předkladatel Ing. et Ing. Tomáš Němec, předseda finančního výboru     

 

Přezkoumání hospodaření provedl auditor Ing. Jiří Giogas, osvědčení číslo 1402, Čechova 

1051, 544 01 Dvůr Králové nad Labem. 

Přezkoumání hospodaření bylo provedeno v souladu se zákonem č. 93/2009 Sb. Zákon o 

auditorech, auditorským standardem č. 52, dalšími relevantními předpisy vydanými Komorou 

auditorů České republiky, podle ustanovení § 42 Zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění 

pozdějších předpisů nebo podle ustanovení § 38 zákona č. 131/2000 Sb. ve znění pozdějších 

předpisů a podle ustanovení § 10 Zákona č. 420/2004 Sb. o přezkoumání hospodářských 

územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů. 

Přezkoumání hospodaření se uskutečnilo v sídle obce (Na Skále 185, Radonice, 250 73) 

průběžně v průběhu roku 2022 a závěrečné přezkoumání dne 29. 5. 2023. 

   

Celkový závěr zprávy: 

Při přezkoumání hospodaření územního celku Obce Radonice za rok 2022 nebyly zjištěny 

žádné chyby a nedostatky. 

 

Dopis auditora zastupitelstvu byl na obec zaslán dne 31. 5. 2023. Auditor zde konstatuje, že 

nezaznamenal žádné skutečnosti, které by vedly k domněnce, že uzávěrka nezobrazuje věrně 

skutečný stav majetku, závazků a jmění obce. 

 

 

Rozprava:   

- pan Vrba upozornil na chybu ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření, kdy na straně 

4 odst. V. je uvedeno: „Při vyhodnocování těchto oblastí auditor bere v úvahu vnitřní 

kontrolní systém územního celku Města Velvary“ 
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- pan starosta po telefonickém hovoru s auditorem Ing. Jiřím Giogasem informoval přítomné 

zastupitele, že se jedná pouze o písařskou chybu, která bude napravena. 

 

Usnesení č. 5/4 : 

Zastupitelstvo obce: 

1.  Schvaluje:  

1.1. Závěrečný účet obce Radonice za rok 2022 (příloha č. 1). 

1.2. Zprávu auditora o výsledku hospodaření obce Radonice (příloha č. 2). 

 

2.  Bere na vědomí:  

2.1. Dopis auditora pro zastupitelstvo obce Radonice (příloha č. 3). 

 

Hlasování : 

Pro :        14               Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

5/5    Rozpočtové opatření 1/2023  

  - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

  Rozpočtové opatření reaguje na několik záležitostí, které nebyly zahrnuty do 

schváleného rozpočtu a ke kterým došlo v průběhu prvního pololetí. 

      Na straně výdajů se jedná zejména o nutné či dokonce havarijní opravy komunikací 

(Ligasova, Cukrovarská, Zápská) a vybudování dvou nových přechodů pro chodce v ulicích 

Ligasova a Počernická. Tyto výdaje pokrývá navýšení částky v § 2212 „Místní komunikace“ 

o 400 tis. Kč na celkovou sumu 700 tis. Kč. 

  Dalším navýšením rozpočtu je pak doplatek za odnětí ZPF při stavbě školy, které nám 

po našem odvolání proti původní částce bylo vyměřeno v částce 733 tis. Kč, což pokrývá 

navýšení paragrafu 3113 „Základní školy“ o 700 tisíc na celkovou částku 6.000 tis. Kč. 

Ke změně na výdajové straně dochází i u § 3639 „Komunální služby a územní rozvoj“, kde 

byly součástí plánované sumy 16.200 tis. Kč i náklady na stavbu bytového domu ve výši 

12.000 tis. Kč. Na základě veřejné soutěže však bylo dosaženo celkové ceny stavby ve výši 

10.693 tis. Kč, takže výdaje v tomto paragrafu je možno snížit o 400 tis. Kč i při zachování 

rezervy cca 1 mil. Kč na případně vícepráce.   

  Celkem se tedy výdaje navyšují o 700 tis. Kč. 

  Naproti tomu na straně příjmů se o stejnou částku 700 tis., navyšuje paragraf 0000 

„Daňové příjmy“. Tuto sumu tvoří příjem z pokuty za neoprávněné odnětí ZPF firmou Hanyš 

ve výši 500 tis. Kč a dále částka ve výši 200 tis. která připadne zpět obci z úhrady za odnětí 

ZPF při stavbě školy. 

  Celková bilance rozpočtu tak zůstává nezměněna, rozpočet se celkově daří držet ve 

schváleném rámci. 

  Doporučuji tedy přijmout usnesení tak, jak je navrženo. 

 

 

Rozprava:  

- bez připomínek.   
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Usnesení č. 5/5 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Schvaluje: 

1.1.  rozpočtové opatření č. 1/2023, podle přílohy č. 1, kterým se mění:   

a) Rozpočtové příjmy: 

 1) v § 0000 „Daňové příjmy“ z původní částky 25.520 tis Kč na částku 26.220 tis. 

  Kč. 

b) Rozpočtové výdaje: 

 1) v § 2212 „Místní komunikace z původní částky 300 tis. Kč na částku 700 tis. 

  Kč, 

 2) v § 3113 „Základní školy“ z původní částky 5300 tis. Kč na částku 6.000 tis. 

  Kč, 

    3) v § 3639 „Komunální služby a územní rozvoj z původní částky 16.200 tis. Kč  

      na částku 15.800 tis. Kč. 

 

Hlasování : 

Pro :        14                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

  

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

- Ing. Tomáš Němec – informoval přítomné o průběhu příprav na pořízení fotovoltaické 

elektrárny na objekt ZŠ s využitím dotace 

- Ing. Vrba – upozornil na skutečnost, že společnost Bayeta stále parceluje pozemky v oblasti 

mezi ul. Na Svahu směrem na Jenštejn 

- M. Moudrý – podal připomínku, zda by bylo možné umístit dopravní zrcadlo při výjezdu 

z ulice Růžičkova do ul. Pavlova 

- velitel Obecní policie A. Flídr podal dotaz, zda by nebylo vhodné pořídit pro Obecní policii 

automatický externí defibrilátor 
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Jednání zastupitelstva obce bylo ukončeno v 19,45 hodin. 

 

 

 

Podpisy ověřovatelů: 

 

 

                  ………………………………… 

       

 

 

 

               ………………………………… 

   

 

 

 

 

 

…………………………………                                 …………………………………… 

   Ing. Stanislav Němec, MBA                                                 Ing. Zdeněk Růžička 

              starosta obce                                                                 místostarosta obce 
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                          příloha č. 1 k bodu 5/1    
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                          příloha č. 1 k bodu 5/3   
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                          příloha č. 1 k bodu 5/4   
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                          příloha č. 2 k bodu 5/4   
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                          příloha č. 3 k bodu 5/4   
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                          příloha č. 1 k bodu 5/5   

 

 
 


